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Адрес Orion Laser Tech 
Romeinse straat 18 
3001 Leuven (Heverlee) 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Orion Laser Tech increases the quality of your end product dramatically. With industrial laser cutting and ablation technology boasting a micron-
precision laser beam, we deliver high quality end products that can be clearly distinguished from mechanical machining. There are no shape or form
restrictions either. By enabling flexible positioning of the laser head, we ensure complete design freedom in both 2D and 3D. Furthermore, your
machining station is virtually maintenance-free as laser machining is a ‘dry process’. No water use, no dust and no flakes, lowering maintenance and
operation costs.

We take great pride in our ultra-precision positioning technology (up to nanometres), made possible by inhouse developed and produced motion
systems. Our own produced and developed bearings enable a high level of customisation for our clients. We provide tailor made stations, increasing
your work surface and allowing for nesting. This enables you to reduce residual waste to a minimum and to eliminate several intermediate steps in
your production process.

Company Profile of Orion Laser Tech

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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